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Jerzy Buzek zaprezentował dziś punkt widzenia komisji ITRE na Fundusz Sprawiedliwej

Transformacji (FST) Komisji Rozwoju Regionalnego (REGI). Były premier tłumaczył,

dlaczego to regiony górnicze - takie jak Śląsk i Zagłębie, powinny otrzymać z niego

największe środki. Jako pomysłodawca utworzenia Funduszu Sprawiedliwej

Transformacji, europoseł czuwa nad zachowaniem oryginalnego przeznaczenia

Funduszu tj. finansowej pomocy mieszkańcom regionów górniczych w procesie

„odejścia od węgla”.

Od kilku miesięcy trwają intensywne negocjacje w sprawie ostatecznego kształtu FST.

Były premier wraz ze swymi doradcami opracował propozycję raportu w s. FST

zawierającego rekomendacje komisji ITRE w s. przeznaczenia pieniędzy z Funduszu. W

przyszły wtorek raport zostanie oficjalnie zaprezentowany na komisji ITRE. Spotkania z

samorządowcami z górniczych gmin ze Śląska i Zagłębia były ogromnie pomocne i dały

wgląd w prawdziwe potrzeby polskich regionów górniczych.
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